
Verslag van de bijeenkomst van Progein op 5 januari 2023. 

 Afwezig: Ber, Wilson, Ernest en Balth 

 Ans heet allen welkom.  Zij vertelt dat Ber inmiddels thuis is. De doctoren zijn tevreden maar Ber zelf 

vindt zijn herstel te langzaam  gaan. Wilson is sinds maandag opgenomen in De Hoogstraat. Fysiek 

gaat hij goed vooruit maar op cognitief gebied gaat het herstel erg langzaam. 

Ans wijst erop dat zij Martin vorig jaar bij zijn afscheid als voorzitter niet het speldje van verdienste 

heeft opgespeld. Die omissie wil zij nu, zij het een jaar later,  alsnog graag goedmaken. Onder applaus 

krijgt Martin het speldje opgespeld en als troost voor het lange wachten: een fles wijn ! 

Op het programma staat de jaarvergadering volgens de agenda. 

Gevraagd naar verdere agendapunten meldt Wim dat hij het jaarverslag over 2021 bij de stukken 

mist. Verder merkt hij op dat ook bij het fietsen slechts 8 leden aanwezig waren en bij de lunch maar 

10. Ook deze bijeenkomst had dus een erg lage opkomst 

Met het jaarverslag van de secretaris wordt ingestemd.  

Financieel jaarverslag en bestuur 

De kascommissie bestaande uit Martin Schuurman en Thea den Hartog  hebben het financieel 

jaarverslag van de penningmeester bekeken en er hun fiat aan gegeven. Penningmeester Renée 

heeft het jaarverslag verder toegelicht. De contributie bedroeg voor het hele jaar 2022 € 300,-. Dit 

jaar is er € 1000,- ingeteerd op het saldo. In kas is nu nog  ca € 5600,- .Wat te doen met dit batig 

saldo? Reserveren voor het lustrum in 2025 ? Oud-penningmeester Wim geeft aan dat destijds 

€2500,- al is geoormerkt voor het lustrum. Dat staat dus al vast. Besloten wordt in totaal  € 5000,-  te 

reserveren voor het lustrum. 

De contributie voor 2023 wordt vastgesteld op € 300,- . ( de partnerbijdrage voor de BBQ  2022 zal 

hierbij nog worden opgeteld) Mocht in de loop van het jaar blijken dat dit onvoldoende is om de 

kosten te dekken dan zal de contributie nader worden vastgesteld. 

Een ieder is akkoord met benoeming van Ted Vonk als nieuwe penningmeester. 

Van Renée wordt onder dankzegging afscheid genomen als penningmeester. Ans en Marijke blijven 

nog een jaar aan als resp. voorzitter en secretaris. Hennie blijft tot nader orde onze fotograaf en Ted 

blijft voorlopig de website doen. 

Programma 2023 

Voorafgaand aan de toelichting van Dini op het programma doet Ans een dringend beroep op 

iedereen om bij alle bijeenkomsten aanwezig te zijn. Het valt op dat vooral bij de uitjes de opkomst 

erg laag is.  Zij vraagt zich af of men liever meer lezingen en lunch thuis heeft dan op excursie gaat. 

Nagenoeg iedereen vindt de uitjes erg leuk en hecht daaraan.  Martin Schuurman merkt op dat hij 

geen enkele probleem heeft met een lage opkomst. Hij vindt dat eigenlijk wel fijn omdat er dan hele 

andere gesprekken ontstaan. Gerard vindt lage opkomst ook geen probleem zolang er steeds een 

ander clubje is en niet steeds dezelfde mensen afwezig zijn . 

Kortom: er is geen reden om meer lezingen binnen te houden of streng op te treden tegen 

afwezigheid! 

Dini licht het programma verder toe. Iedereen is enthousiast en vindt het een gevarieerd 

programma. Martin Schuurman mist wel wat maatschappelijke onderwerpen. Hij zou graag zien dat 



we binnen Progein wat meer discussie zouden voeren over maatschappelijk relevante onderwerpen 

of zaken die de gemoederen bezig houden.  Hij krijgt van diverse zijden bijval. Ans merkt op dat hier 

binnen het bestuur zeker aandacht voor is maar dat de conclusie luidt dat de grootte van de groep 

een goede discussie moeilijk maakt. Wellicht is een discussiebijeenkomst mogelijk buiten het  

programma om, mits goed geleid. Martin van Stempvoort  geeft aan dat er wellicht binnen het 

jaarprogramma ruimte is voor een dergelijke bijeenkomst. De Programmacommissie zal zich over het 

hoe en wat beraden. 

 Dini zegt dat Wilson deel uit blijft maken van de Programmacommissie. Mocht hij een onderdeel van 

het programma niet kunnen begeleiden dan zal dit door Dini of Martin worden overgenomen. Op het 

programma staat ook Back to the roots met Ber. Mocht dit voor Ber te zijner tijd onverhoopt te 

bezwaarlijk zijn dan zorgt Martin voor een alternatief programma. 

Aanvullingen op het Reglement Progein van huishoudelijke aard. 

Marijke merkt op dat 2 van deze punten al eerder zijn besloten maar dat het bestuur er aan hecht dit 

ook vast te leggen  bij het reglement zodat dit makkelijk na te lezen is. De punten partnerbijdrage en 

museumjaarkaart  worden overgenomen.  Martin Schuurman heeft moeite met het punt dat na meer 

dan 7 maal afwezigheid een gesprek met het bestuur volgt. Marijke geeft aan dat het bestuur hecht 

aan continuïteit en binding in de groep. Regelmatige afwezigheid is hiervoor zeker niet bevorderlijk. 

Vandaar dat het  bestuur dit toch graag vast zou willen leggen. Ook met dit punt wordt ingestemd. 

Ted, beheerder van de website, merkt op dat op de website alle foto’s maar ook de verslagen van de 

secretaris staan. Die zijn dus makkelijk na te zoeken. De website is nu up to date en wordt door Ted 

goed bijgehouden. Alle lof voor Ted !  

De link naar de website is https://progein.probus-nederland.nl   

Martin vraagt tenslotte met klem om, als je je hebt opgegeven voor het Rolling Dinner, je niet af te 

melden. Dat levert grote problemen op in de programmering ! 

Op het programma stond verder nog het traditionele “rondje”.  Met aller instemming werd hier 

wegens tijdgebrek van afgezien. Omdat aan deze traditie toch wel wordt gehecht, bekijkt de 

programmacommissie of er in het programma nog ruimte is, misschien in de Warschenhoek,  om het 

rondje alsnog te doen. 

Het was een goede vergadering met hier en daar wat kritische noten. En zo hoort het ook !  

 

Marijke 

 

https://progein.probus-nederland.nl/

